

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံဗီဇာလျှောက်တင်ရန် လိုအပ်ချက်များ

၁။ အခြေခံလိုအပ်ချက်များ

	အမျိုးအစား	လိုအပ်ချက်
၁	PASSPORT စာအုပ်	သက်တမ်း၆လ အထက်၊ စာမျက်နှာအလွတ်၃ရွက်မထက်ရှိရမည်။
၂	PASSPORT မိတ္တူ	PASSPORT ကိုယ်ရေးအချက်အလက် နှင့် PASSPORT OBSERVATION စာမျက်နှာမိတ္တူ
၃	တရုတ်ဗီဇာဖောင်	ဖြည့်စွက်သည့် အကြောင်းအရာသည် မှန်ကန်တိကျ ရပြီး ဓါတ်ပုံ ကပ်ပါ။
၄	မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်သည့် အထောက်အထား မူရင်း၊ မိတ္တူ	လျှောက်ထားသူသည် နိုင်ငံခြားသားဖြစ်ပါက မြန်မာဗီဇာ နှင့် FRC မူရင်း မိတ္တူ စသည် တို့ ပြရမည်။
၅	မိဘခွင့်ပြုချက်၊ မှတ်ပုံတင် မူရင်း မိတ္တူ	လျှောက်ထားသူသည် ဝန်ထုပ် မပြည့်သေးသူဖြစ်ပါက အင်္ဂလိပ်ဘာသာ မိဘခွင့်ပြုချက် ပြရမည်၊ မိဘနှစ်ပါး လက်မှတ်နှင့် NOTRY ၊ MOFA ရုံးထောက် ခံပြီးတံ ဆိတ်တုံးပါရမည်။

၂။ အဓိကလိုအပ်ချက်များ (တရုတ်ပြည်သို့ သွားရသည့် ရည်ရွယ်ချက် အတိုင်း)

တရုတ်ပြည်သို့ သွား ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်	အမျိုးအစား	နေထိုင်နိုင်သည့် ရက်အရေအတွက်	အကြိမ်အရေ အတွက်	လိုအပ်ချက်များ

<p>အလည်</p>	<p>L</p>	<p>≤ရက်၃၀</p>	<p>၁-၂ကြိမ်</p>	<p>ခရီးသည်</p>	<p>ခရီးစဉ်အချက်အလက် သို့မဟုတ် ဖိတ်ခေါ်စာ ၁။ခရီးစဉ်အချက်အလက် ။ ။ လေယာဉ်လက်မှတ်အသွားအပြန် + ဟိုတယ် booking ၂။ဖိတ်ခေါ်စာ။ ။ တရုတ်ပြည်တွင်း သက်ဆိုင်ရာဌာနသို့မဟုတ် တစ်ဦးတစ်ယောက်မှဖိတ်ခေါ် သည့်စာ၊စာတွင်အောက်ပါအ ချက်အလက်များပါရမည်။ က။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏အချက်အလက်။ ။အမည်၊လိင်၊ မွေးနေ့ ခ။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏ခရီးစဉ်။ ။ရောက်ရက်နှင့်ပြန်ရက်၊လည်ပတ် မည့်နေရာ ဂ။ ။ဖိတ်ခေါ်သူအချက်အလက် ဌာနမှဖိတ်ခေါ်ပါက ။ ။ ဌာနအမည်၊ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ တံဆိတ်တုံး၊ဌာနတရားဝင်သူလက်မှတ် တစ်ဦးတစ်ယောက် မှဖိတ်ခေါ်ပါက ။ ။ဖိတ်ခေါ်သူအမည်၊ ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ လက်မှတ် မှတ်ချက်။ ။ပထမဆုံး လျှောက်ပါကအောက်ပါတစ်ခုခုတင်ပြ ရမည်။ က။ ဘဏ်စာအုပ် မူရင်း (ငွေသိန်း ၂၀ နှင့်အထက်ရှိပြီး၊ ဤ သိန်း ၂၀သည် ဘဏ်တွင်၃လနှင့်အထက်ထားရှိ ထားသော ပိုင်ဆိုင်မှုဖြစ် ရ မည်။) , Balance Certificate မူရင်း ခ။ ။ ဝင်ငွေရှိကြောင်းထောက်ခံချက်။။လက်ရှိလုပ်ကိုင်နေသည့် ကုမ္ပဏီသို့မဟုတ်အဖွဲ့အစည်းမှထုတ်ပေးရမည်။ထောက်ခံချက် တွင် ရာထူး ၊တစ်လဝင်ငွေ၊ကုမ္ပဏီစည်းတံဆိပ်တုံး၊တာဝန်ရှိ သူလက်မှတ်ပါရှိရမည်။</p>
-------------	----------	---------------	-----------------	----------------	---

<p>ဟောင် ကောင်သို့ သွားရောက် လည်ပတ် ကြည့်ရှုခြင်း</p>	<p>HVS</p>	<p>≤ရက်၁၄</p>	<p>၁-၂ကြိမ်</p>	<p>ခရီးသည်</p>	<p>၁။လေယာဉ်လက်မှတ်အသွားအပြန် + ဟိုတယ် booking ၂။ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားအားအောက်ပါတစ်ခုခုတင်ပြရ မည်။ က။ ဘဏ်စာအုပ် မူရင်း (ငွေသိန်း ၂၀ နှင့်အထက်ရှိပြီး ၊ ဤ သိန်း ၂၀သည် ဘဏ်တွင် ဥပဒေနှင့်အထက်ထားရှိ ထားသော ပိုင်ဆိုင်မှုဖြစ်ရမည်။) , Balance Certificate မူရင်း ခ။ ။ ဝင်ငွေရှိကြောင်းထောက်ခံ ချက်။ ။ လက်ရှိလုပ်ကိုင်နေ သည့် ကုမ္ပဏီ(သို့) အဖွဲ့အစည်းမှထုတ်ပေးရမည်။ ထောက်ခံချက်တွင် ရာထူး ၊ တစ်လဝင်ငွေ၊ ကုမ္ပဏီစည်း တံဆိပ်တုံး၊ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာလက်မှတ်ပါရှိရမည်။</p>
<p>စီးပွားရေး ဗီဇာ</p>	<p>M</p>	<p>≤ရက်၁၈၀</p>	<p>၁-၂ကြိမ် အကြိမ်ကြိမ်</p>	<p>စီးပွားရေးလုပ်ကိုင်သူများ</p>	<p>၁။ဖိတ်ခေါ်စာ။ ။ တရုတ်ပြည်တွင်း ကုမ္ပဏီမှဖိတ်ခေါ်စာ(ဥပမာ။ စီးပွားရေးခရီးစဉ်၊ ကုန်စည်ပြပွဲ ဖိတ်ခေါ်စာ) က။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏အချက်အလက်။ ။ အမည်၊ လိင်၊ မွေးနေ ခ။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူလာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်။ ။ တရုတ်ပြည် လာရောက် ရခြင်းရည်ရွယ်ချက်၊ ရောက်ရန်နှင့်ပြန်ရက်၊ သွား ရောက်မည့်ကုမ္ပဏီလိပ်စာ၊ ကုန်ကျစရိတ်မည်သူတာဝန်ယူမည်၊ ဖိတ်ခေါ်သူနှင့်ပတ်သက်မှု ဂ။ဖိတ်ခေါ်သူအချက်အလက် ဌာနမှဖိတ်ခေါ်ပါက ။ ။ ဌာနအမည်၊ ဆက်သွယ်ရန် လိပ်စာ၊ တံ ဆိပ်တုံး၊ ဌာနမန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာလက်မှတ် တစ်ဦးတစ်ယောက်မှဖိတ်ခေါ်ပါက ။ ။ ဖိတ်ခေါ်သူအမည်၊ ဆက် သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ လက်မှတ် ၂။ အလုပ်အကိုင်ထောက်ခံချက် ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက မိမိလုပ်ကိုင်သည့် ကုမ္ပဏီ သို့မဟုတ်ဌာနဆိုင် ရာမှထောက်ခံချက်ပါရမည်။</p>

					<p>(ထောက်ခံချက်တွင်အမည်၊လိင်၊ရာထူးနှင့်ဌာနပါရှိရမည်။) ကိုယ်ပိုင်လုပ်ငန်းဖြစ်ပါက ကုမ္ပဏီလိုင်စင်မူရင်း၊မိတ္တူပြရမည်။</p> <p>အကြိမ်ကြိမ် ဗီဇာလျှောက်ထားရန်လိုအပ်ချက်။ ။ M ဗီဇာ နှင့် အထက် ရရှိပြီး၊ ပြစ်မှုကျူးလွန်ထားခြင်းမရှိ၊ အကြိမ်ကြိမ်လျှောက်ထားရာတွင် ယခင်ရရှိပြီးသောဗီဇာမိတ္တူပါ တင်ပြရမည်။</p>
ခေတ္တဖြတ် ကူး ခွင့်ဗီဇာ	G	≤၇ရက်	၁-၂ကြိမ်	သဘောသား ဖြစ်ပါက	သဘောသားစာအုပ်(CDC), (SID), (SD) မိတ္တူ၊မူရင်း တရုတ်သဘော Agent၏ ဖိတ်ခေါ်စာနှင့် အာမခံစာ မြန်မာပြည်တွင်းagent ၏မိတ်ဆက်စာ
			၁-၂ကြိမ်	ရိုးရိုးခေတ္တဖြတ်ကူးပါက	ခရီးစဉ်(လေယာဉ်၊ကား၊သင်္ဘော)လက်မှတ်။(သွားရောက်မည့် နေ့ပါရှိရမည်။)
အစည်အ ဝေးတက် ရောက်ခြင်း ဗီဇာ	F	≤ရက် ၁၈၀	၁-၂ကြိမ်	နီးနှောဖလှယ်၊လေ့လာ ရေး၊ချစ်ကြည်ရေးပွဲ စသည့်အစည်းအဝေးပွဲ များတက်ရောက်သူများ အတွက်	၁။ဖိတ်ခေါ်စာ။ ။တရုတ်ပြည်တွင်း ဌာနဆိုင်ရာသို့မဟုတ်တစ်ဦး တစ်ယောက်မှဖိတ်ခေါ်စာ က။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏အချက်အလက်။ ။အမည်၊ လိင်၊မွေးနေ့ ခ။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူလာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်။ ။ တရုတ်ပြည်လာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်၊ ရောက်ရက်နှင့်ပြန် ရက်၊ သွားရောက်မည့်ဌာနဆိုင်ရာလိပ်စာ၊ကုန်ကျစရိတ်မည်သူ တာဝန်ယူမည်၊ ဖိတ်ခေါ်သူနှင့်ပတ်သက်မှု ဂ။ဖိတ်ခေါ်သူအချက်အလက် ဌာနမှဖိတ်ခေါ်ပါက ။ ။ ဌာနအမည်၊ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ တံဆိတ်တုံး၊ဌာနတရားဝင်သူလက်မှတ် တစ်ဦးတစ်ယောက်မှဖိတ်ခေါ်ပါက ။ ။ ဖိတ်ခေါ်သူအမည်၊ဆက် သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ လက်မှတ်

<p>ဆွေမျိုးသွား ရောက်တွေ့ ဆုံသည့်ပီဇာ</p>	<p>Q1</p>	<p>ရက်ရှည် (ရက်၁၈၀အ ထက်)</p>	<p>၁ကြိမ်</p>	<p>၁။တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံနိုင်ငံသား၏မိသားစု ဝင်များ ၂။အမြဲနေထိုင်ခွင့်ပီဇာရရှိ သူ၏မိသားစုဝင်များ၊ မိသားစုဝင်များမှာ။ မယား၊ နှစ်ဖက်သားမိဘ၊ သားသမီးနှင့်သားမယား သမီးယောက်ျား၊ညီအစ် ကိုမောင်နှမ၊အဖိုးအဖွား၊ မြေးစသည်တို့</p>	<p>၁။ဖိတ်ခေါ်စာ။ ။ပြည်တွင်းရှိတရုတ်နိုင်ငံသား သို့မဟုတ်အမြဲ နေထိုင်ခွင့်ရရှိသည့်နိုင်ငံခြားသားတို့မှဖိတ်ခေါ်ရမည်၊ဖိတ်ခေါ် စာတွင်အောက်ပါအချက်အလက်များပါရှိရမည်။ က။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏အချက်အလက်။ ။အမည်၊ လိင်၊မွေးနေ ခ။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူလာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်။ ။တရုတ်ပြည် သို့လာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်၊ ရောက်ရက်နှင့်ပြန်ရက်၊သွား ရောက်မည့်နေရာ ၊ကုန်ကျစရိတ်မည်သူတာဝန်ယူမည်၊ဖိတ် ခေါ်သူနှင့်ပတ်သက်မှု ဂ။ဖိတ်ခေါ်သူအချက်အလက်။ ။ ဖိတ်ခေါ်သူအမည်၊ဆက်သွယ် ရန်လိပ်စာ၊ လက်မှတ် ၂။ဖိတ်ခေါ်သူ၏ကိုယ်ရေးအချက်အလက် တရုတ်ပြည်မမှနေသည့်နိုင်ငံသားဖြစ်ပါကနိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်မိတ္တူ။ ပြည်မတွင်နေထိုင်သောဟောင်ကောင်၊မကာအို၊ထိုင်ဝမ်သူများ ဖြစ်ပါက တရုတ်နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် နှင့် နေထိုင်ခွင့် ထောက်ခံစာ (၆လအထက်) နိုင်ငံခြားသားဖြစ်ပါက တရုတ်ပြည်တွင် အမြဲနေထိုင်ခွင့် ထောက်ခံချက်မိတ္တူ။ ၃။အမျိုးတော်စပ်မှုထောက်ခံစာမူရင်းမိတ္တူ ။ ။လက်ထပ်စာချုပ်၊ မွေးစရင်း၊အမျိုးတော်စပ်ကြောင်း ထောက်ခံချက်။</p>
---	-----------	--------------------------------------	---------------	---	--

				<p>၃။ကလေးထိန်းပေးရန် အတွက်တရုတ်ပြည် နေထိုင်ခွင့်လျှောက် ထားသူ</p>	<p>၁။အုပ်ထိန်းခွင့်ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ။ ။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ ဖြင့် NOTRY ၊ MOFA ရုံးထောက် ခံပြီးတံဆိတ်တုံး ပါရမည်။</p> <p>၂။ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲသူပတ်စပို့ မှုရင်း မိတ္တူ ၊ ပေးထိန်းမည့်ကလေးနှင့်ဆွေမျိုးတော်စပ်ကြောင်းထောက်ခံစာ (လက်ထပ်စာချုပ်၊မွေးစရင်း၊ရဲဌာန ထုတ်ပေးသည့်ဆွေမျိုး တော်စပ်ကြောင်းထောက်ခံစာ သို့မဟုတ် ထောက်ခံချက်)</p> <p>၃။ကိုယ်စားလှယ်လွှဲခံရသူမှ အုပ်ထိန်းမည်ဖြစ်ကြောင်း သဘောတူညီချက်နှင့်နိုင်ငံသားစိစစ် ရေး ကတ်မိတ္တူ။</p> <p>၄။အထိန်းခံရမည့်ကလေး၏မိဘနှစ်ဦး သို့မဟုတ် တစ်ဦးဦး သည်တရုတ်နိုင်ငံသားဖြစ်ပါက သည်ကလေးမွေးကင်းစအချိန် တွင် ၎င်း၏တရုတ်နိုင်ငံဖြစ်သောအဖေ(မေ)သို့မဟုတ်အဖေအ မေနှစ်ဦးစလုံး၏ပြည်ပတွင်နေထိုင်သည့်သက်သေအထောက် အထားမိတ္တူ။</p>
--	--	--	--	---	--

	Q2	≤ရက် ၁၈၀	၁-၂ကြိမ် အကြိမ်ကြိမ်	<p>၁။တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံနိုင်ငံသား၏မိသားစုဝင်များ</p> <p>၂။အမြဲနေထိုင်ခွင့်ပီဇာရရှိသူ၏မိသားစုဝင်များ၊</p> <p>မိသားစုဝင်များမှာ။မယား၊ နှစ်ဖက်သားမိဘ၊သားသမီးနှင့်သားမယားသမီး</p> <p>ယောက်ျား၊ညီအစ်ကိုမောင်နှမ၊အဖိုးအဖွားမြေးစသည်တို့</p>	<p>၁။ဖိတ်ခေါ်စာ။ ။ပြည်တွင်းရှိတရုတ်နိုင်ငံသား သို့မဟုတ်အမြဲနေထိုင်ခွင့်ရရှိသည့်နိုင်ငံခြားသားတို့မှဖိတ်ခေါ်ရမည်၊ဖိတ်ခေါ်စာတွင်အောက်ပါအချက်အလက်များပါရှိရမည်။</p> <p>က။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏အချက်အလက်။ ။အမည်၊ လိင်၊မွေးနေ့</p> <p>ခ။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူလာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်။ ။တရုတ်ပြည်သို့လာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်၊ ရောက်ရက်နှင့်ပြန်ရက်၊သွားရောက်မည့်နေရာ ၊ကုန်ကျစရိတ်မည်သူတာဝန်ယူမည်၊ဖိတ်ခေါ်သူနှင့်ပတ်သက်မှု</p> <p>ဂ။ဖိတ်ခေါ်သူအချက်အလက်။ ။ ဖိတ်ခေါ်သူအမည်၊ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ လက်မှတ်</p> <p>၂။ဖိတ်ခေါ်သူ၏ကိုယ်ရေးအချက်အလက်</p> <p>တရုတ်ပြည်မမှနေသည့်နိုင်ငံသားဖြစ်ပါကနိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်မိတ္တူ</p> <p>ပြည်မတွင်နေထိုင်သောဟောင်ကောင်၊မကာအို၊ထိုင်ဝမ်သူများဖြစ်ပါက တရုတ်နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် နှင့် နေထိုင်ခွင့်ထောက်ခံစာ (၆လအထက်)</p> <p>နိုင်ငံခြားသားဖြစ်ပါက တရုတ်ပြည်တွင် အမြဲနေထိုင်ခွင့်ထောက်ခံချက်မိတ္တူ</p> <p>၃။အမျိုးတော်စပ်မှုထောက်ခံစာမူရင်းမိတ္တူ ။ ။လက်ထပ်စာချုပ်၊ မွေးစာရင်း၊အမျိုးတော်စပ်ကြောင်း ထောက်ခံချက်။</p>
--	----	----------	-------------------------	---	--

	S1	ရက်ရှည် (ရက်၁၈၀အထက်)	၁ကြိမ်	<p>၁။အလုပ်အကိုင် နှင့်ပညာရေးအတွက်တရုတ်ပြည်တွင် ရေရှည်နေထိုင်နေသောနိုင်ငံခြားသား၏မယား၊နှစ်ဖက်သားမိဘ၊အသက်၁၈နှစ်မပြည့်သေးသည့်သားသမီး</p> <p>၂။အခြားအကြောင်းကြောင်းကြောင့်တရုတ်ပြည်တွင်ရေရှည်နေထိုင်သူ</p>	<p>၁။ဖိတ်ခေါ်စာ။ ။ အလုပ်အကိုင် နှင့် ပညာရေးအတွက်တရုတ်ပြည်တွင် ရေရှည်နေထိုင်နေသောနိုင်ငံခြားသားဖိတ်ခေါ်ရမည်၊ ဖိတ်ခေါ်စာတွင်အောက်ပါအချက်အလက်များပါရှိရမည်။</p> <p>က။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏အချက်အလက်။ ။အမည်၊ လိင်၊မွေးနေ့</p> <p>ခ။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူလာရောက်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်။ ။တရုတ်ပြည်လာ ရောက်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်၊ ရောက်ရန်နှင့်ပြန်ရက်၊သွားရောက်မည့်နေရာ၊ နေထိုင်မည့်ခန့်မှန်းရက် ၊ကုန်ကျ စရိတ်မည်သူတာဝန်ယူမည်၊ ဖိတ်ခေါ်သူနှင့်ပတ်သက်မှု</p> <p>ဂ။ဖိတ်ခေါ်သူအချက်အလက်။ ။ ဖိတ်ခေါ်သူအမည်၊ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ လက်မှတ်</p> <p>၂။ဖိတ်ခေါ်သူ၏ပတ်စပို့ နှင့် နေထိုင်ခွင့် အထောက် အထား</p> <p>၃။အမျိုး တော်စပ်မှုထောက်ခံစာ မူရင်း မိတ္တူ ။ ။လက်ထပ်စာချုပ်၊မွေးစာရင်း၊အမျိုးတော်စပ်ကြောင်း ထောက်ခံချက်။</p>
--	----	-------------------------	--------	--	--

<p>ဆွေမျိုးသွား ရောက်တွေ့ ဆုံသည့်ပီဇာ</p>	<p>S2</p>	<p>≤ရက် ၁၈၀</p>	<p>၁-၂ကြိမ် အကြိမ်ကြိမ်</p>	<p>၁။အလုပ်အကိုင် နှင့်ပညာ ရေးအတွက်တရုတ်ပြည်တွင် ရေရှည်နေထိုင်နေသောနိုင်ငံ ခြားသား၏မယား၊နှစ်ဖက် သားမိဘ၊အသက်၁၈နှစ်မ ပြည့်သေးသည့်သားသမီး ၂။အခြားအကြောင်းများ ကြောင့်တရုတ်ပြည်တွင်နေ ထိုင်သူ(ဆေးကုသမှုခံယူ ခြင်း၊တရားစွဲဆိုခြင်း၊အိမ်ယာ ဝယ်ယူခြင်းစသည်တို့)</p>	<p>၁။ဖိတ်ခေါ်စာ။ ။ အလုပ်အကိုင် နှင့် ပညာရေးအတွက်တရုတ် ပြည်တွင် ရေရှည်နေထိုင်နေသောနိုင်ငံခြားသားဖိတ်ခေါ်ရမည်၊ ဖိတ်ခေါ်စာတွင်အောက်ပါအချက်အလက်များပါရှိရမည်။ က။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ၏အချက်အလက်။ ။အမည်၊ လိင်၊မွေးနေ ခ။ဖိတ်ခေါ်ခံရသူလာရောက်ရခြင်းရည်ရွယ်ချက်။ ။တရုတ်ပြည် လာ ရောက် ရခြင်းရည်ရွယ်ချက်၊ ရောက်ရက်နှင့်ပြန်ရက်၊သွား ရောက်မည့်နေရာ၊ နေထိုင်မည့်ခန့်မှန်းရက်၊ကုန်ကျစရိတ်မည် သူတာဝန်ယူမည်၊ဖိတ်ခေါ်သူနှင့် ပတ်သက်မှု ဂ။ဖိတ်ခေါ်သူအချက်အလက်။ ။ ဖိတ်ခေါ်သူအမည်၊ဆက်သွယ် ရန်လိပ်စာ၊ လက်မှတ် ၃။ဖိတ်ခေါ်သူ၏ပတ်စပို့ နှင့် နေထိုင်ခွင့် အထောက် အထား ၃။အမျိုး တော်စပ်မှုထောက်ခံစာ မူရင်း မိတ္တူ ။ ။လက်ထပ်စာ ချုပ်၊မွေးစာရင်းအမျိုးတော်စပ်ကြောင်း ထောက်ခံချက်။</p>
<p>ပညာတော် သင်ပီဇာ</p>	<p>X1</p>	<p>ရက်ရှည် (ရက်၁၈၀အ ထက်)</p>	<p>၁ကြိမ်</p>	<p>ရက်ရှည်ပညာတော်သင် သွားရောက်သူ</p>	<p>က။တရုတ်ပြည်တွင်းကျောင်းသားလက်ခံသည့်ဌာနမှထုတ်ပေး သည့်ကျောင်းခေါ်စာမူရင်းမိတ္တူ။ ခ။JW201သို့မဟုတ်JW202 ဇယားမူရင်းမိတ္တူ။</p>
	<p>X2</p>	<p>≤ရက် ၁၈၀</p>	<p>၁ကြိမ်</p>	<p>ရက်တိုပညာတော်သင် သွားရောက်သူ</p>	<p>၁။တရုတ်ပြည်တွင်းကျောင်းသားလက်ခံသည့်ဌာနမှထုတ်ပေး သည့်ကျောင်းခေါ်စာမူရင်းမိတ္တူ။ ၂။ကျောင်းလိုင်စင်</p>

သတင်းမီဒီယာဗီဇာ	J1	ရက်ရှည် (ရက်၁၈၀အထက်)	၁ကြိမ်	အမြဲနေထိုင် မည့်သတင်းထောက်	သံရုံး ရှိ သတင်းဌာနဆက်သွယ်ပြီးလိုအပ်ချက်များလုပ်ဆောင်ပါ
	J2	≤ရက် ၁၈၀	၁-၂ကြိမ်	ခေတ္တ နေသွားမည့် သတင်းထောက်	သံရုံး ရှိ သတင်းဌာနဆက်သွယ်ပြီးလိုအပ်ချက်များလုပ်ဆောင်ပါ

<p>ခေတ္တဖြတ် ကူး ခွင့်ပီဇာ</p>	<p>C</p>	<p>≤ရက်၃၀</p>	<p>၁-၂ကြိမ် အကြိမ်ကြိမ်</p>	<p>အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေ ကြောင်း၊ ရေကြောင်း၊ ရထားဝန်ထမ်း၊ သင်္ဘော သားနှင့်အတူသင်္ဘော တက်သွားမည့် မိသားစုဝင်၊ အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာကုန်လမ်းပို့ဆောင် ရေးယာဉ်မောင်း</p>	<p>ထောက်ခံစာ(ပြည်ပကုန်တင်ကုန်ချပို့ဆောင်ရေးမှထုတ်ပေးရ မည်) သို့မဟုတ် ဖိတ်ခေါ်စာ (တရုတ်ပြည်တွင်းသက်ဆိုင်ရာ ဌာန မှထုတ်ပေးရမည်)</p>
<p>အလုပ်ပီဇာ</p>	<p>Z</p>	<p>ရက်ရှည်(ရက် ၉၀အထက်)</p>	<p>၁ကြိမ်</p>	<p>ရေရှည် လုပ်ကိုင်သူ</p>	<p>နိုင်ငံခြားသားအလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့် အကြောင်းကြားစာ၊ ၎င်းသည် တရုတ်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသား ပညာရှင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ဌာနမှ ထုတ်ပေးသည့် အကြောင်းကြားစာ</p>
		<p>≤ရက်၉၀</p>	<p>၁ကြိမ်</p>	<p>ခေတ္တ လုပ်ကိုင်သူ</p>	<p>၁။ရက်တိုအတွင်း ဖျော်ဖြေပွဲကျင်းပခြင်း (အကျိုးအမြတ်) က။ယဉ်ကျေးမှုဌာန၏ခွင့်ပြုမိန့်မူရင်း</p>

					ခ။နိုင်ငံခြားသားအလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့်အကြောင်းကြားစာမူရင်းနှင့် မိတ္တူ ၂။ရက်တိုအတွင်းအလုပ်တာဝန်ထမ်းဆောင်ပါက တရုတ်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသား ပညာရှင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ဌာနမှထုတ်ပေးသည့် အကြောင်းကြားစာ
အမြဲနေထိုင် ခွင့်ပီဇာ	D	---	တစ်ကြိမ်	အမြဲနေထိုင်ခွင့်လျှောက် လိုသူများအတွက်	တရုတ်နိုင်ငံပြည်သူ့လုံခြုံရေးဝန်ကြီးဌာနမှထုတ်ပေးသည့်နိုင်ငံ ခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့်ပြုထောက်ခံစာပြရမည်
လူရည်ချွန် ပီဇာ	R	≤ရက်၁၈၀	အကြိမ်ကြိမ်	တရုတ်ပြည်မှအရေးတ ကြီးလိုအပ်သောအဆင့် မြင့်ပညာရှင်ကြီး	တရုတ်နိုင်ငံသက်ဆိုင်ရာဌာနမှထုတ်ပေးသည့်အဆင့်မြင့်ပညာ ရှင်ခေါ်ယူရေးထောက်ခံစာပြရမည်

၃။ လျှောက်တင်ချိန် နှင့် ကုန်ကျစရိတ်

သွားရောက်မည့်နေရာ	အမျိုးအစား	မြန်မာနိုင်ငံသား(ဒေါ်လာ)	အခြားနိုင်ငံသား(ဒေါ်လာ)	ကြာမည့်အချိန်	
တရုတ်	၁ကြိမ်	၅၀	၄၀	ရုံးတက်ရက် ၄ရက်	
	၂ကြိမ်	၇၅	၆၀		
	အကြိမ်ကြိမ်	၆လ	၄၀၀		၈၀
		၁၂လ	၆၀၀		၁၂၀
တရုတ်ဟောင်ကောင်	၁-၂ကြိမ်	၃၀	---		

မှတ်ချက်၁။ တန်းတူရည်တူစည်းမျဉ်းအရ "အခြားနိုင်ငံသား" အပေါ်ကောက်ခံသည့် တန်ဖိုး မတူညီပါ။ တန်ဖိုး အတိအကျအား စလစ်ပေါ် ရေးပေးသည့် အတိုင်းဖြစ်သည်။

မှတ်ချက်၂။ လိုအပ်ပါက အမြန်ဝန်ဆောင်မှုကို လျှောက်ထားနိုင်သည်။ အတည်ပြုလက်မှတ်ရေးထိုးပြီးပါက နောက်နေ့တွင်ပီဇာထွက်မည်။ အမြန်ဝန်ဆောင်ခ မှာ ၂၅ ဒေါ်လာ ဖြစ်သည်။